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 خانواده بسکتبال 
نجیب و محترم است

تسنیم: مصطفی هاشمی، سرمربی تیم 
مقابل  تیمش  پیروزی  مورد  در  شیمیدر 
نفت آبادان در بازی رده بندی لیگ برتر بسکتبال 
اظهارداشت: ما بلندپروازی هایی داشتیم که 
برای قهرمانی به فینال برسیم ولی شرایطی 
پیش می آید که قابل پیش بینی نیست و این 
ذات ورزش است. وی گفت:  امیدوارم بسکتبال 
ما، سال های بهتری را ببیند، حرمت ها حفظ 
شود و کسی از خط قرمزها عبور نکند. خانواده 
بسکتبال، نجیب و محترم است و جای آدم های 
بی تربیت نیست. همه ما به بسکتبال که برای 

آن زحمت کشیدیم، دِین داریم.

خارجازمستطیلسبز

 افشای رقم قرارداد 
»سیدجلال« 

در هفته های اخـــیر عــــملکرد خیره کننده 
فوتبال  تیم  ترکیب  در  حسینی  سیدجلال 
پرسپولیس باعث تحسین همگان شده است. 
کاپیتان پرسپولیس که در ۳۹ سالگی به سر 
می برد، در چهار بازی تیمش توانسته تک گل سه 
امتیازی به ثمر برساند تا تیمش عملا با گل های او 
۱۲ امتیاز به دست بیاورد. از طرف دیگر او به عنوان 
یک مدافع هم نقش کلیدی در دفاع از دروازه  
تیمش داشته تا پرسپولیس با اطمینان خاطر از 
خط دفاع، کار کند. در این میان اما حسینی عملا 
دستمزد کمتری نسبت به سایرین در پرسپولیس 
می گیرد. براساس اطلاعاتی که منابع مطلع در 
باشگاه پرسپولیس در اختیار »ایسنا« قرار دادند، 
سیدجلال حسینی برای فصل ۹۸ ـ ۹۷، دستمزد 
یک میلیارد و ۳۰۰ میلیون تومانی به عنوان پایه 
در قراردادش نوشته شده بود و در ادامه هم برای 
فصل -۹۹ ۹۸، رقم پایه قرارداد او به یک میلیارد 
و ۵۶۰ میلیون تومان رسید و حالا برای فصل 
۱۴۰۰ ـ ۹۹، پایه قرارداد سیدجلال حسینی به 
یک میلیارد و ۸۷۲ میلیون تومان رسیده است. 
این درحالی است که عملا قرارداد بازیکنان جدید 
این تیم و برخی دیگر بسیار بیشتر  از مبلغ قرارداد 
سیدجلال حسینی است. نکته مهم این است که 
حسینی به همراه برخی دیگر از بازیکنان، پیش از 
آغاز فصل جدید، حدود ۴۰ درصد از طلب های 
خود را به باشگاه بخشیدند تا در شرایط سخت 

مالی، به پرسپولیس کمک کرده باشند.

خـــبر

دیـــدگــاه

پرسپولیس در لیگ قهرمانان آسیا موفق شد تیم الریان 
قطر را شکست دهد و دومین برد متوالی خود را در فصل 
جدید رقابت ها ثبت کند. تیم پرسپولیس نیمه اول بازی یک 
بر صفر عقب بود، اما شرایط تیمی خود را حفظ کرد. بازیکنان 
پرسپولیس یک سر و گردن از حریف خود بالاتر بودند و 
برد شیرینی را به دست آوردند. پرسپولیسی ها در نیمه دوم 
هوشمندانه بازی کردند و ۳ گل به ثمر رساندند و شایسته 
پیروزی برابر الریان قطر بودند. تیم پرسپولیس در نیمه اول 
روی یک غافلگیری گل خورد، اما این تیم شخصیت برد برابر 
الریان را داشت و بازیکنان این تیم از خط جلو عمل پرسینگ 
را انجام می دادند و توانستند در دقایق اولیه نیمه دوم به گل 
تساوی برسند و ۲ گل دیگر هم به ثمر برسانند. در مجموع 
سرخپوشان با برتری تیمی و عددی توانستند ۳ بر یک به برتری 
برسند. شرایط مغانلو بازی به بازی بهتر می شود و زمان می برد 
تا او با بازیکنان دیگر هماهنگ شود. مغانلو یکی از مهاجمان 
خوب کشورمان است که اگر در قالب تیمی  پرسپولیس قرار 
بگیرد، تاثیرگذار خواهد بود. این بازیکن تکنیک خوبی دارد 
و  اگر روی ضربات سر دقت کند در آن صورت می تواند از 
این طریق گل بزند. شجاع خلیل زاده بازیکن خوبی است 
و در پرسپولیس شرایط ایده آلی داشت. البته شرایط بازی 
در پرسپولیس با الریان فرق می کند؛ چرا که سرخپوشان 
۴۰ میلیون هوادار دارند و آنها با تشویقژ کردن  به خلیل زاده 
انرژی می دادند. البته خلیل زاده به تنهایی نمی توانست برای 
تیم الریان قطر مثمرثمر باشد. به هرحال کاپیتان و  هافبک 
وسط جزو بازیکنان خوب این تیم قطری  بودند، اما مابقی 
بازیکنان چنگی به دل نمی زدند. بازی بعدی پرسپولیس 
برابر تیم گوای هند برگزار می شود.  تیم پرسپولیس نباید این 
بازی را دستکم بگیرد؛ چون تیم گوا به قول فوتبالی ها چرک 
بازی می کند. علاوه بر این، شرایط آب و هوایی هند بد است 
و بعداز گذشت ۵ دقیقه از بازی ضربان قلب بازیکنان شدیدتر 
می شود و از لحاظ بدنی کم می آورند. درباره عملکرد عالیشاه 
باید بگویم وی بازیکن خلاق و پاسور خوبی است؛ او  نشان  داده 
که از عقب زمین مسابقه خوب حرکت می کند. به نظرم همه 
بازیکنان پرسپولیس خوب بودند و به جرأت می توانم بگویم 
با وجود اینکه کامیابی نیا گل تساوی را زد و شرایط روحی و 
روانی تیمش را بهتر کرد، اما عالیشاه از همه بازیکنان بهتر بود. 
تیم پرسپولیس سال گذشته با بدشانسی قهرمانی در آسیا را از 
دست داد، اما امسال این تیم نفرات اصلی و ذخیره خوبی دارد و 
با همدلی و اتحاد بازیکنان، شرایط قهرمانی مهیا می شود و به 
هواداران قول می دهم که سرخپوشان قهرمان آسیا می شوند.

پرسپولیس مستحق برد بود   

    مربی جدید
مهدی پاشازاده به عنوان سرمربی جدید تیم فوتبال 
چوکا انتخاب شد و از دیدار برابر گل ریحان البرز 
شرایط فنی تیم را زیرنظر خواهد گرفت. پس از 
شکست مقابل استقلال خوزستان در لیگ برتر علی 

لطیفی سرمربیگری سبزپوشان تالشی استعفا داد.

        ورود
ولادیمیر آلکنو سرمربی تیم ملی والیبال ایران، 
وارد فرودگاه امام خمینی)ره( شد و قرار است پس از 
منفی شدن تست کرونایش به زودی در تمرینات تیم ملی 
والیبال حاضر شود. این مربی روس قرار بود هفته های 

گذشته وارد ایران شود. 

         تولد
تولد ۲۷ سالگی سیامک نعمتی ستاره تیم پرسپولیس 
برگزار شد. نعمتی در دیدار با الریان یک  شوت تماشایی 
را روانه دروازه کرد که فهد یونس گرفت و بعد در آخرین 
دقایق بازی ضربه او پیش از ورود به دروازه به آل کثیر 

خورد.

ت
شــ

سنو
عک

برتری پرسپولیس مقابل الریان آن هم در 
حالی که شاگردان گل محمدی ابتدا یک گل از 
حریف قطری خود دریافت کرده بودند باعث 
شد تا پرسپولیس خیال خود را برای صعود 
به عنوان تیم صدرنشین راحت کند. جواد منافی 
پیشکسوت پرسپولیس در این خصوص صحبت 

کرد. 
 در مورد برتری پرسپولیس مقابل 

الریان چه نظری دارید؟
با توجه به اینکه پرسپولیس نایب قهرمان آسیا 
شده، انتظار می رفت در گروهی که قرار دارد 
با مشکل چندانی مواجه نشود و این موضوع با 
کسب دو پیروزی مقابل الوحده امارات و الریان 
تیم  ثابت شد. پرسپولیس کامل ترین  قطر 
گروهش است و با اینکه کار دشواری در آینده 
خواهد داشت ولی در دیدارهای ابتدایی نشان 

داد که شرایط بسیار خوبی دارد.
 نظر شما  در مــورد دیـــدار بعدی 

سرخ پوشان با گوای هند چیست؟
 نماینده هند در هر دو بازی خود به تساوی 
بدون گل رسیده و تا اینجا تلاش کرده اگر 
به پیروزی نمی رسد، بازنده هم نباشد. بدون 
تردید تمامی اعضای این تیم می دانند که دیدار 
تیمشان با پرسپولیس با دو بازی قبلی فرق 
دارد و باید نمایش بهتری ارائه کنند تا بازنده 
نشوند. اگر پرسپولیس بتواند مقابل گوا هم 
برنده باشد، به نظرم این تیم پیش از هفته پایانی 
صعود زودهنگام خود را به مرحله حذفی قطعی 

می کند.
 شهریار مغانلو برای پرسپولیس ۲ گل 

به ثمر رساند!
 موفقیت در پرسپولیس بسیار دشوار است 
و هر بازیکنی نمی تواند گلزن شاخصی در این 
تیم شود. مغانلو با دوندگی زیاد و زدن ضربات 
فراوان به سمت دروازه حریفان تلاش زیادی کرد 
تا بتواند گلزنی کند و بالاخره در دیدار با الریان 
پای او به گلزنی باز شد. به نظرم او اعتمادبه نفس 
لازم را پیدا کرده و می تواند در بازی های بعدی 
حریفان را تسلیم قدرت گلزنی اش کند. فراموش 
نکنیم عیسی آل کثیر هم در شرایط نسبتا 
خوبی است و اگر از لحاظ بدنی و روحی روانی به 
شرایط ایده آلی برسد، بدون شک در کنار مغانلو 

خط حمله خوبی برای پرسپولیس می سازند.
 پرسپولیس می تواند بـــار دیـــگر 

فینالیست آسیا شود؟
با توجه به اینکه سرخ پوشان نسبت به فصل 
گذشته تیم پرمهره تری هستند، دور از ذهن 
نیست که این تیم بتواند باردیگر به دیدار فینال 
لیگ قهرمانان آسیا صعود کند. البته که هر چه 
جلوتر برویم بازی ها سخت تر می شود و تمامی 
اعضای تیم باید با تلاش بیشتری در خدمت 

پرسپولیس باشند.

گفــتوگــو
جواد  منافی: 

امکان  فینالیست شدن 
 پرسپولیس  
وجود دارد

فوتبالداخلی
آرمان ملی: رئیس فدراسیون فوتبال در دیدار با رئیس 
سازمان برنامه و بودجه در خصوص حمایت از تیم ملی 
فوتبال و فوتسال به بحث و تبادل نظر پرداخت. شهاب الدین 
عزیزی خادم در دیداری صمیمانه با محمدباقر نوبخت به بحث 
و تبادل نظر در خصوص حمایت از تیم ملی فوتبال جهت حضور 
در رقابت های مرحله اول و نهایی مقدماتی جام جهانی ۲۰۲۲ 
قطر و اعزام تیم ملی به جام  جهانی فوتسال لیتوانی پرداخته و 
توافق شد تا دغدغه های مالی تیم ملی به بهترین شکل برطرف 
شود. در این دیدار نوبخت، رئیس سازمان برنامه و بودجه 
موافقت و دستور اکید داد تا در جهت حمایت و پشتیبانی 
همه جانبه مالی از تیم ملی و نمایندگان ۸۰ میلیون ایرانی در 
رقابت های مقدماتی جام جهانی فوتبال و فوتسال اقدام لازم 
به عمل آید. همچنین عزیزی خادم، رئیس فدراسیون فوتبال 
ضمن تشکر از رئیس سازمان برنامه ریزی و بودجه بابت این 
دستور، خواستار حمایت های بیش از پیش از تیم ملی فوتبال 
ایران در شرایط کنونی باتوجه به حساسیت های منطقه ای 
شد تا ملی پوشان ایران در پیکارهای پیش رو با آرامش کامل 

به میدان بروند.

بینالملل
  شرکت تولید پوشاک و ملزومات ورزشی آدیداس به فدراسیون 
فوتبال ایتالیا برای تمدید قرارداد سرمربی کنونی اش کمک خواهد 
کرد. پس از انتشار خبری مبنی بر اینکه به فدراسیون فوتبال ایتالیا 
به زودی با شرکت پوما به عنوان اسپانسر و تامین کننده پوشاکش 
قطعی همکاری می کند و با دیگر برند آلمانی آدیداس قرارداد 
همکاری منعقد خواهد کرد، اکنون خبری دیگر منتشر شده 
مبنی بر اینکه همکاری ایتالیایی ها با آدیداس ممکن است منجر 
به یک منفعت بزرگ برای تیم ملی سرزمین چکمه ای شود. سایت 
فوتی هدلاین، ضمن تایید این خبر مبنی بر اینکه آدیداس از سال 
۲۰۲۳ اسپانسر پوشاک تیم های ملی فوتبال ایتالیا خواهد شد، 
نوشته است که به موجب این قرارداد، فدراسیون فوتبال ایتالیا درآمد 
بیشتری کسب خواهد کرد که به وسیله آن می تواند روبرتو مانچینی 
را به تمدید قراردادش با آتزوری متقاعد کند. به موجب قرارداد فعلی 
فدراسیون فوتبال ایتالیا با شرکت پوما، هر ساله ۱۸.۹ میلیون یورو 
به حساب نهاد حاکم بر فوتبال ایتالیا واریز می شود. در همین حال 
گابریله گراوینا، رئیس فدراسیون فوتبال ایتالیا می خواهد قبل از آغاز 
رقابت های یورو ۲۰۲۰ در ابتدای ماه خرداد سالجاری و احتمالا تا ماه 
آینده، قرارداد مانچینی را تمدید کند. او برنامه دارد قرارداد مانچو 
را تا سال ۲۰۲۶ یا حداقل سال ۲۰۲۴ تمدید کند. قرارداد فعلی 
مانچینی تا سال ۲۰۲۲ اعتبار دارد. همکاری با آدیداس از نظر مالی 
به فدراسیون فوتبال ایتالیا کمک خواهد کرد که حقوق مانچینی را 
برای منصرف شدن از بازگشت به کار در رده باشگاهی تامین کند، هر 
چند مشخص نیست که عامل مالی به تنهایی برای قانع کردن سرمربی 

پیشین تیم های اینتر و منچسترسیتی کافی خواهد بود یا خیر.

ضیاعربشاهی
کارشناس فوتبال 

امیررضا واعظ آشتیانی مدیرعامل اسبق باشگاه استقلال در 
خصوص دیدارهای عزیزی خادم  گفت: رئیس فدراسیون اصلا 

نباید وارد بازی و فضای سیاسی شود.
  نشست ها 

امیررضا واعظ آشتیانی در خصوص اینکه عزیزی خادم 
کارش در فدراسیون را با نشست های سیاسی آغاز کرد، 

اظهارداشت: برخی جلسات برای اینکه برنامه های مدنظر 
در آینده پیش برود، باید برگزار شود اما قبل از اینکه 

این کارها را انجام بدهند، باید تصمیماتی که در 
این مدت گرفتند را مورد تحلیل قرار بدهند 

که آیا درست بوده یا خیر. باید خروجی 
این نشست ها مشخص شود. اینکه 

بخواهند رایزنی کنند خوب است 
اما اینکه خروجی این نشست ها 
در چند خط خلاصه شود، درست 

نیست.
 ظریف 

وی افزود: چندی پیش آقای صالحی امیری 
به  اعتراضی  نامه  مدعی شد که ظریف 
اینفانتینو نوشت. واقعا از این اظهارنظر تعجب 
کردم چون این بازی در زمین سیاست است. 
ظاهرا ما بلد نیستیم چگونه از راه دیپلماسی 

در ورزش استفاده کنیم. قطعا آقای اینفانتینو نامه ظریف را 
پیگیری نخواهد کرد، چون با همین اظهارنظرهایی که صورت 
می گیرد، خودمان خوراک را به مجامع بین المللی 
می دهیم که در ورزش ما دخالت می شود. آشتیانی در 
گفت وگو با »رادیوجوان«، تاکید کرد: بحث خود ما این 
است که فیفا و AFC در حال کار سیاسی هستند ولی 
وقتی آقای صالحی امیری چنین صحبتی می کند، جای 
تاسف دارد. امیدوارم نشست هایی که رئیس 
فدراسیون انجام می دهد، مدبرانه باشد تا 
به درستی از آن برای فوتبال استفاده کرد. 
عزیزی خادم در برگزاری این جلسات 

خیلی باعجله شروع کرد.
 مجلس 

وی در خصوص حضور رئیس فدراسیون 
در مجلس و اینکه چرا این اقدام صورت 
گرفت، گفت: این را باید از رئیس فدراسیون 
بپرسید. یکی از شاخصه های مدیریت در کشور 
ما پاسخگویی و شفاف سازی است. اینکه تصور 
کنند حرف بزنند و حاشیه درست می شود، 
غلط است چون می توانند درست حرف بزنند 
تا حاشیه ایجاد نشود. عزیزی خادم کمی 
هول شده و تصور می کند اگر لابی انجام 

بدهد، در قوام مدیریتش تاثیر دارد.
  انتقاد 

قائم مقام اسبق سازمان تربیت بدنی در خصوص  اینکه گفته 
می شود رئیس فدراسیون می خواهد با برگزاری این نشست ها 
دیده شود، افزود: برخی انتقادها شاید درست باشد ولی ادبیات 
برخی انتقادها هم باید به گونه ای باشد که منطق در آن صورت 
بگیرد. تحلیل من این است که عزیزی خادم کمی عجله کرده است. 
دولت در حال تغییر است و او باید آنقدر هوش سیاسی داشته باشد 
که در دولت بعدی هم حرف داشته باشد. رئیس فدراسیون اصلا 
نباید وارد بازی و فضای سیاسی شود. من تعارفی با کسی ندارم 
و حرفم را می زنم. وقتی جملات را کنارهم می گذارم، باید بگویم 

عزیزی خادم پختگی لازم برای ریاست فدراسیون را ندارد.
  عملکرد »ظریف« در فوتبال 

آشتیانی در پاسخ به اینکه وزیرامور ارجه چه نقشی در رایزنی ها 
برای فوتبال خواهد داشت، تصریح کرد: »ظریف« هیچ نقشی 
ندارد. فقط او می تواند وکلای زبردست را به فدراسیون برای 
پرونده های حقوقی معرفی کند یا مثلا سفارتخانه ها را برای 
برگزاری اردوها هماهنگ کند؛ در غیر اینصورت جز اینکه خودمان 
را در مجامع بین المللی به دخالت سیاست در ورزش متهم کنیم، 
کار دیگری انجام نداده ایم. واعظ آشتیانی در پاسخ به این سوال 
که وزیرامورخارجه چه نقشی می تواند برای کمک به فدراسیون 
فوتبال داشته باشد؟ گفت: ما فقط می توانیم از ظرفیت های 
وزارت خارجه و سفارتخانه ها برای کمک در برگزاری اردوهای 
تیم ملی استفاده کنیم ، ولی اینکه بخواهند در مسائل دیگر ورود 
کنند خودمان را به این ورطه می بریم که سیاسی ها در ورزش ما 

دخالت می کنند.

امیررضا واعظ آشتیانی، مدیرعامل اسبق »استقلال«:

»عزیزی خادم« نباید وارد فضای سیاسی شود 

آرمان ملی: بالاخره بعداز ۳ سال قهرمانی تیم ملی فوتسال زنان 
کشورمان که در دوران فدراسیون قبل رخ داده بود،  پاداش تیم ملی 
فوتسال زنان در فدراسیون »عزیزی خادم« پرداخت شد، اما این 
پرداخت به واسطه کسر مالیات با واکنش ها و البته انتقاداتی نیز 

همراه شد. 
 ماجرای پاداش و اعتراض ها 

تیم ملی  فوتسال زنان ایران ۲۲ اردیبهشت ۱۳۹۷ برای دومین 
دوره پیاپی جام قهرمانی آسیا را بالای سر برد. در پی این قهرمانی 
مقرر شد که ۲۲ میلیون تومان به عنوان پاداش به ملی پوشان و 
کادرفنی پرداخت شود. با گذشت حدود ۳ سال بالاخره این پاداش 
پرداخت شد؛ اما ۱۰ درصد مالیات از آن کسر و به جای ۲۲ میلیون 
تومان،  ۱۹ میلیون و ۸۰۰ هزار تومان به حساب بازیکنان واریز شده 
است. در حالی که پیش از این شهره موسوی اعلام کرده بود که اصل 
پاداش پرداخت می شود. کسر ۱۰ درصدی مالیات موجب ناراحتی 
ملی پوشان و واکنش آنها شد که در ادامه واکنش برخی ملی پوشان 
آمده است: آرزو صدقیانی زاده گفت: تشکر می کنم که پاداش ما 
بعداز ۳ سال پرداخت شد. این کار پیگیری های خاص خود را داشت 
و خانم موسوی تلاش زیادی کرده است. از او و هر کسی که در این 
زمینه تلاش کرده، تشکر می کنم اما جای تاسف دارد که بعداز سه 
سال نه تنها مبلغی به پاداش ها اضافه نشد بلکه ۱۰ درصد مالیات هم 
از آن کم کردند. او افزود: انتظار داشتیم اگر پولی اضافه نمی شود، 
اصل پاداش را بدهند. من و بقیه بازیکنان خیلی ناراحت هستیم، نه 
به خاطر اینکه دو میلیون و ۲۰۰ هزار تومان کم شده است، چون با 
۲۲ میلیون تومان دیگر نمی توان یک گوشی آیفون هم گرفت اما 

ناراحت شده ایم که بعداز ۳ سال مبلغ تعیین شده پرداخت نشد. 
آنقدر پیگیر پاداش مان بودیم که خسته شدیم اما در نهایت حقمان 
به حساب هایمان واریز نشد. سارا شیربیگی هم اظهارکرد: از کادر 
جدید فدراسیون تشکر می کنم که بعد از ۳ سال پرداخت پاداش ما 
را در اولویت قرار دادند. این برای ما باارزش است اما نمی دانم کسر 
مالیات را کجای دلمان بگذاریم. حداقل می توانستند آن را کم نکنند. 
انتظار بر افزایش مبلغ بود اما  کسر ۱۰ درصد مالیات همه را ناراحت 
کرده است.  نسترن مقیمی دیگر ملی پوشی بود که در واکنش به 
کسر مالیات گفت: انتظار نداشتیم ۱۰ درصد کم شود. مگر از پاداش 
قهرمانی هم مالیات کسر می شود؟ شاید قانون جدیدی وضع کرده اند 
که از پاداش مالیات کم شود. او افزود: از طرفی ۵۰۰ دلار دیگر 
هم طلب داریم و باید مجموعا ۳۰ میلیون تومان به ما می دادند، 
اما نمی دانم چرا کسی به آن توجه نمی کند. سه سال پیش به ما 
گفتند اگر به مرحله نهایی مسابقات صعود کنید، ۵۰۰ دلار پاداش 
می گیرید اما هنوز نداده اند. مهسا کمالی هم در اینستاگرام خود 
نوشت: خداقوت، بعداز ۳ سال دو میلیون و ۲۰۰ هزار تومان کم شد. 
به همه دوستان خسته نباشید می گویم. برای این فدراسیون و این 
فوتبال متاسفم که سهم ما از میلیاردهادلار پول، ۲۲ میلیون تومان 
هم نبود. آسو جواهری و نیلوفر اردلان هم به این  ماجرا انتقاد کردند.

  بازهم کریمی 
علی کریمی هم نسبت به کسر مالیات از پاداش زنان فوتسال 
سکوت نکرد و  در صفحه شخصی خود نوشت: یادتان نبود ۳ سال 
پول زنان فوتسال را بدهید اما خوب یادتان بود که مالیاتش را کسر 
کنید. به نظرتان سه سال پیش با ۲۰ میلیون تومان چکار می شد 

کرد و امروز با ۱۹ میلیون تومان چکار؟ الحق که روی مدیران سابق 
را سفید کردید.

  نظر مشاور فنی 
علی صانعی مشاورفنی تیم ملی  فوتسال بانوان، درباره پرداخت 
پاداش بانوان فوتسال بعداز ۳ سال با کسر مالیات گفت: من ابتدا از 
فدراسیون و نایب رئیس بانوان تشکر می کنم که پیگیر پرداخت 
پاداش بانوان بودند و بالاخره بعداز ۳ سال به حساب بازیکنان واریز 
شد اما توقع بازیکنان این بود که حداقل بعداز سه سال، مالیات 
آن را کسر نمی کردند. پس از قهرمانی تیم ملی  فوتسال بانوان در 
جام ملت ها به آنها وعده پاداش ۲۲ میلیونی داده بودند که اگر همان 
زمان پرداخت می شد هر کدام از بچه ها توانایی خرید یک پراید را 
داشتند اما الان بعداز ۳ سال ارزش پول کاهش پیدا کرده و حتی 
نمی توانند همان پراید را هم بخرند. ضمن اینکه ۲ میلیون مالیات را 
هم از آن کسر کردند. مشاور فنی تیم ملی  فوتسال بانوان عنوان کرد: 
تیم ملی  فوتسال بانوان در آسیا عنوان قهرمانی را دارد و بازیکنان 
برای حفظ این عنوان نیاز به انگیزه دارند. پرداخت پاداش از سوی 
فدراسیون فوتبال بعداز ۳ سال یک گام بزرگ بود و این توقع می رود 
که هرکدام از مسئولان وقتی قولی می دهند، فرق نمی کند در 
چه دوره ریاستی باشد اما به آن عمل کنند. ناراحتی بازیکنان هم 
به خاطر پول نیست. کسی با این ۲ میلیون فقیر یا ثروتمند نمی شود 
اما بحث احترام است که پاداش آنها بعداز ۳ سال، بازهم کامل 

پرداخت نمی شود.
 صحبت های نایب رئیس بانوان 

سیده شهره موسوی، نایب رئیس سوم فدراسیون فوتبال در 
خصوص بازگشت تیم ملی  فوتبال بانوان به رنکینگ جهانی، 
اظهارداشت: متاسفانه دیماه سال گذشته پس از اعلام رده بندی 
برترین تیم های ملی دنیای فوتبال، مشخص شد که بانوان ایرانی 
به دلیل دوری از مسابقات و عدم فعالیت، جایی در میان تیم های 
دنیا ندارند. وی ادامه داد: بر همین اساس بلافاصله پس از انتخابات 
ریاست فدراسیون فوتبال و تصدی سمت جدید اعلام کردم اولویت 
فدراسیون و همه ما بازگرداندن تیم ملی  فوتبال بانوان به رنکینگ 
فیفاست. خوشبختانه پیگیری های فدراسیون فوتبال و مکاتبات ما 
به همراه اعلام برنامه های اردویی و بازی های تیم ملی  بانوان، مثمرثمر 
واقع شد و این تیم شایسته به رنکینگ فیفا بازگشت. نایب رئیس سوم 
فدراسیون فوتبال همچنین با اشاره به پرداخت پاداش بازیکنان 
تیم ملی  فوتسال بانوان، یادآور شد: ۱۰ اسفند انتخابات فدراسیون 
برگزار شد و تا وقتی مستقر شدیم به تعطیلات عید خوردیم، اما 
پیگیری در کارهای اداری زمانبر است. بعداز عیدنوروز هم تعطیلات 
آغاز شد، اما خداراشکر توانستیم به قول ووعده خود وفا کرده و پاداش 
بانوان پرتلاش و افتخارآفرین تیم ملی  فوتسال را پرداخت کنیم. البته 
کسانی که با من کار کرده اند خوب می دانند اهل وعده دادن نبوده و 

نیستم و اگر حرفی بزنم یا قولی بدهم پای آن خواهم ایستاد.

پاداش ها بعداز 3 سال پرداخت شد، اما  

کسر مالیات صدای زنان فوتسال را درآورد! 

کاپیتان اسبق تیم تراکتور گفت: سطح فوتبال ایران از امارات و سایر 
کشورهای حوزه خلیج فارس بالاتر است و انتظار داشتیم تراکتور مقابل 
شارجه به برتری برسد. مرتضی اسدی اظهارداشت: انتظار می رفت 
تراکتور پس از تساوی مقابل پاختاکور در بازی با شارجه هم عملکرد 
بهتری داشته باشد و هم نتیجه بهتری کسب کند، اما متاسفانه هنوز 
بازیکنان این تیم با شرایط لیگ قهرمانان آسیا هماهنگ نشده اند و 
البته بسیاری از آنها تجربه حضور در این مسابقات  را هم ندارند. به نظر 
می رسد تفکرات رسول خطیبی تاکنون در تراکتور جا نیفتاده است. 

رسیدن به این عوامل هم نیاز به زمان دارد. وی درباره احتمال صعود 
تراکتور از مرحله گروهی عنوان کرد:  تراکتور کار سختی پیش رو دارد. 
اگر این تیم در بازی اول خود سه امتیاز را به دست می آورد، اکنون 
وضعیت بهتری داشت، همه باید خوشبین باشیم با به نمایش گذاشتن 
بازی های قابل قبول تر بتوان از مرحله گروهی صعود کرد. کاپیتان اسبق 
تراکتور تصریح کرد: ۳ تیم دیگر ایرانی تاکنون نتایج خوبی به دست 
آورده اند و تراکتور هم با توجه به پتانسیل خود می تواند اتفاق های 
بهتری را در ادامه مسابقات رقم بزند.  اسدی درباره غیبت مسعود 

شجاعی در دو بازی تراکتور در لیگ قهرمانان گفت: دلیل این موضوع را 
نمی دانم. شاید مصدومیت و تفکرات کادرفنی تیم سبب شده شجاعی 
تاکنون یک دقیقه هم بازی نکرده باشد اما به نظر من بازیکنان باتجربه ای 
مثل وی خیلی می توانند به تیم کمک کنند. بسیاری از بازیکنان فعلی 
تراکتور برای اولین بار در این مسابقات شرکت کرده  و بی تجربه هستند. 
به همین دلیل باید از نفرات باتجربه بیشتر استفاده کرد. وی ادامه داد: 
تراکتور مقابل پاختاکور بازی دو بر صفر برده را در کمتر از ۱۵ دقیقه 
سه بر دو عقب افتاد و این مسائل فقط هم به بازیکن بازنمی گردد و باید 
مدیریت کادرفنی هم خیلی کمک حال تیم باشد. آنها باید در لحظه 
بهترین تصمیم را بگیرند که در این دو بازی چنین اتفاقی نیفتاده است. 
امیدوارم با باتجربه ترشدن بازیکنان و تدابیر کادرفنی در ادامه مسابقات 

بازی های قابل قبول تر همراه با کسب نتایج خوب از تراکتور ببینیم.

مرتضی  اسدی: 

انتظار داشتیم »تراکتور«، »شارجه« را شکست بدهد


